
1 
 

Rada Powiatu Łukowskiego  

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 1/2024 

 

Obrady rozpoczęto 5 czerwca 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:34 tego samego dnia. 

 

Ad.1 

Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Posiedzenie otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca Danuta Bosek. Posiedzenie było prawomocne. Lista 

obecności Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

 

Obecni: 

1. Danuta Bosek 

2. Urszula Chruściel 

3. Tomasz Kruk 

4. Henryk Lipiec 

5. Ilona Ochmańska 

 

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania: OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne 

OBECNY (5) Danuta Bosek, Urszula Chruściel, Tomasz Kruk, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska 

NIEOBECNY (0) 

 

Przewidywany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Analiza i zaopiniowanie sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu w 2023 r.  

a) Opracowanie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 

b) Przygotowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem Zarządu Powiatu Łukowskiego z wykonania budżetu za 2023 rok. 

c) Przygotowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 

3. Sprawy różne. 

a) Ustalenie terminu kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną. 

b) Poinformowanie o kolejnym posiedzeniu komisji w dniu 14 czerwca 2024 r. godz. 10:00 

4. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2  

Analiza i zaopiniowanie sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu w 2023 r. 

 

a) Opracowanie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 

 

Przewodnicząca Danuta Bosek: Materiały otrzymaliśmy 25 kwietnia więc trochę czasu było żeby się 

zapoznać, nawet dużo czasu. Informacja o stanie mienia również, szpitala i muzeów. Może przyjmijmy taką formę, 

że zapoznaliśmy się z materiałami i poproszę o ewentualne pytania.  
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Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Jeżeli Państwo będziecie mieć jakieś pytania to i ja i pani skarbnik 

jesteśmy do państwa dyspozycji.  

 

Przewodnicząca Danuta Bosek: Proszę o zadawanie pytań. 

 

Radna Urszula Chruściel: Może ja dwa słowa. Przejrzałam, zapoznałam się z materiałami i powiem, że cyfry 

mówią same za siebie, jest po prostu pięknie i życzymy żeby dalej tak było, ja przynajmniej ze swojej strony. Tyle zadań 

zrealizowanych w takich wysokich kwotach, tyle tych pieniędzy ściągniętych do powiatu. No i tylko się cieszyć. 

 

Przewodnicząca Danuta Bosek: No ja w takim razie też przyłączam się do tego co powiedziała Ula. Jeśli pan 

starosta, czy pani Monika chcieliby coś dodać, to bardzo proszę. 

 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Myślę, że w zasadzie to cóż, dokonaliśmy intensywnej pracy. Na ten rok 

przygotowaliśmy również imponujący budżet bo zawsze jak gdzieś jesteśmy na spotkaniach samorządowców no to 

przyjmuje się, że tam gdzie jest 10% na inwestycje, to jest dobry budżet. Natomiast u nas jest 1/3 budżetu 

przeznaczona na inwestycje. Myślę że takie mniej więcej wskaźniki były w ubiegłym roku. 

 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk – Netczuk: Tak jest. 

 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Ale podobne też będą w tym roku bo w tym roku bodajże budżet 

inwestycyjny to 86 milionów i zresztą państwo już widzicie, że pewna część już się zadziała chociażby inwestycja 

w Okrzei, gdzie tam droga budujemy 10 km. W gminie, chyba też tam zaczęli w gminie Stoczek kończymy tą drogę 

z Wólki Różańskiej właśnie do Róży Starej. Czekamy na rozstrzygnięcie przetargu, bo tam brakuje nam kawałek, chyba 

kilkaset metrów gruntu, żeby później móc ogłosić, przy jednej z dróg prawda, no bo dzisiaj to wiadomo, że jak się nie 

ma prawa dysponowania gruntem, to nic nie można z tym zrobić. No ale już jakby przygotowujemy się do aktu 

notarialnego żeby uwolnić, bo tam bodajże jest 8 milionów do wydania na takie nakładki, gdzie na przykład tu jest 

500 m, tu kilometr w różnych miejscach powiatu. Czyli to są takie pieniądze, które po prostu no nigdy nie było na takie 

drobne rzeczy, ale postanowiliśmy właśnie zainwestować bo one z punktu widzenia społecznego te kawałki dwóch 

są bardzo potrzebne. Chociażby na przykład właśnie w miejscowości Okrzeja, jedna droga do Okrzei jest zrobiona 

do zakrętu, druga jest właśnie robiona, a droga pośrodku nie może być robiona, bo jakby nie trzyma norm, prawda. 

A z kolei szkoda wniosku marnować na 400 m drogi prawda, więc tu postanowiliśmy zrobić ten remont w ramach 

funduszu Polski Ład. Także dziękujemy za słowa uznania i cóż, zobowiązujemy się do nie mniej wytężonej pracy. Jak 

wiecie państwo ze starego zarządu w zasadzie jest większość, bo jest wicestarosta Janusz Kozioł, jest Włodek Wolski 

członek zarządu, jestem ja dla mnie to też trochę nowa rzeczywistość, bo muszę się przyzwyczaić, że jestem radnym. 

No i oczywiście dołączyli do nas, jak wiecie państwo dwaj bardzo doświadczeni samorządowcy, czyli Sławek 

Rzymowski i Jurek Kędra. Jeden był wójtem, drugi wicewójtem. 

 

Radny Henryk Lipiec: Kędra był też wicestarostą również. 

 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Tak, nawet był wicestarostą. Natomiast jakby ta jego ostatnia funkcja 

to też dyrektor domu dziecka w Adamowie. Jesteśmy na etapie pytań do sprawozdania finansowego.  

 

 Radna Urszula Chruściel: To ja jeszcze mam jedno pytanie.  

 

 Starosta Łukowski Dariusz Szustek: A, tam czeka też Wójtostwo.  
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Radna Urszula Chruściel: Tu panie Starosto już zaczynają się do mnie zwracać mieszkańcy naszego miasta 

i ja się cieszę z tego powodu dlatego że po prostu, że chcą już żeby się znów coś działo w mieście, a tyle się działo.  

Chodzi o co, mówią że ostatnio był ogromny problem, bo był jakiś duży pogrzeb i na Zapowiedniku był ten pogrzeb 

i były trudności z wyjazdem i z wjazdem. I pytają, czy nie było by możliwe utworzenie ronda, że tam podobno jest jakiś 

trójkąt pasa ziemi, który należy do starostwa lub do miasta, jak się wyjeżdża z Wójtostwa na Międzyrzecką.  

 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Skrzyżowaniem zawsze rządzi zarządca drogi wyższej kategorii więc 

to jest droga wojewódzka więc jakby to my musimy się podporządkować. Był kiedyś taki pomysł budowy tam ronda, 

ale został zaniechany, jakby województwo nie było zainteresowane. W tej chwili odbywa się remont od tunelu 

w stronę Dębowicy. Natomiast gdybyśmy na przykład później zabiegali o remont tego odcinka, bo on jest w planie, 

można by tam ewentualnie podpowiedzieć żeby to rondo tam wybudować. Natomiast jeszcze jeśli chodzi 

o Zapowiednik, jest to pas drogi powiatowej i tam można by z burmistrzem pogadać, żeby może parkingu trochę 

dobudować, bo jednak już tych ludzi odwiedzających cmentarz jest coraz więcej, bo i pochówków coraz więcej. 

A nawet już teraz ludzie tak mocno nie zabiegają o miejsce na starym cmentarzu widząc, że tam jest taka dobra 

lokalizacja, cisza, spokój, dobry dojazd. 

 

Radna Urszula Chruściel: Przede wszystkim piasek, przepraszam, że się wtrącę, piasek, gdzie tu jest woda 

w większej części cmentarza.  

 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Przekażemy te uwagi panu, który jest w dwóch rolach bo jest i radnym 

sejmiku lubelskiego więc jako podległa droga wojewódzka i dyrektorem dróg powiatowych, więc niech się tam sam 

ze sobą dogada. 

 

Radna Urszula Chruściel: Mieszkańcy chcieli już pisać petycję i zbierać podpisy, ale powiedziałam im, 

że to nie ma sensu prawda panie Starosto. 

 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: To jest tak i tutaj Henryk myślę, że też pamiętasz jak było 

ze skrzyżowaniem na Międzyrzeckiej. Przecież pomysł ronda to tam był ze 30 lat prawda, a teraz się on wreszcie ziścił. 

Teraz tak jak już nawet rozmawiałem z burmistrzem na temat ronda tutaj na Partyzantów zamiast świateł, myślę że to 

jest bardziej priorytetowe prawda, bo tam mamy dwie duże szkoły a w zasadzie trzy bo jedynka jest kilkaset metrów, 

ludzie tam jadą też do szpitala, do laboratorium, tam się w niektórych godzinach korkuje więc nawet jesteśmy gotowi 

oddać ten róg, który należy do powiatu. Tam praktycznie można zrobić mór oporowy i tam sporo miejsca jeszcze ten 

róg zabrać, który szkole jest niepotrzebny, a pod rondo by się przydał. Ale to krajówki, tam jest droga wojewódzka, 

nic nie stoi na przeszkodzie żeby rzucić dwa tematy. 

 

Przewodnicząca Danuta Bosek: Dobrze, to ewentualnie do takich spraw wrócimy w sprawach różnych. 

Raz jeszcze do sprawozdania finansowego i do sprawozdania z wykonania budżetu powiatu lub do sprawozdania 

finansowego ZOZ-u, czy są jeszcze jakieś pytania. 

 

Radny Henryk Lipiec: Z mojej strony żadnych pytań nie ma. 

 

Przewodnicząca Danuta Bosek: A opinie z RIO? 

 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk – Netczuk: Pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej zupełnie 

bez uwag, jest uzasadnienie do tej opinii. 
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Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Nie śmielibyśmy państwu przedłożyć sprawozdania bez pozytywnej 

opinii. 

 

Przewodnicząca Danuta Bosek: W takim razie rozumiem, że pytań więcej nie ma. Dyskusję zamykamy, 

przegłosujemy. Ja proponuję oczywiście w ślad za miłymi słowami pani Uli przyjąć, zaopiniować pozytywnie 

sprawozdanie. Kto z państwa jest za pozytywnym przyjęciem takiej formy wniosku. 

 

Głosowano w sprawie: Zatwierdzenie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) Danuta Bosek, Urszula Chruściel, Tomasz Kruk, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

 

b) Przygotowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem Zarządu Powiatu Łukowskiego z wykonania budżetu za 2023 rok. 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem Zarządu Powiatu Łukowskiego z wykonania budżetu za 2023 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) Danuta Bosek, Urszula Chruściel, Tomasz Kruk, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

 

c) Przygotowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) Danuta Bosek, Urszula Chruściel, Tomasz Kruk, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Komisja wyraziła pozytywną opinię. 
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Ad. 3 

Sprawy różne. 

 

a. Ustalenie terminu kontroli przeprowadzanej przez Komisję Rewizyjną. 

 

Przewodnicząca Danuta Bosek: Dziękuję bardzo przechodzimy do spraw różnych sprawach różnych, mamy 

dwa punkty: ustalenie terminu kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną. W planie pracy Komisji Rewizyjnej 

są zaplanowane dwie kontrole, jedna w PZO, a druga w Placówce Wielofunkcyjnej. Tutaj proponuję, troszkę też po 

rozmowie z panią dyrektor z Placówki Wielofunkcyjnej żeby pierwsza była to kontrola w PZO. Myślałam o takim 

terminie, albo koniec czerwca, albo początek lipca, nie wiem jak Państwu by to pasowało. 

 

Radny Henryk Lipiec: Ja nie chcę deklarować, nie wiem jak to będzie u mnie jeżeli chodzi o urlop. 

 

 Przewodnicząca Danuta Bosek: Proponuję 25 czerwca, wyznaczymy zespół kontrolny, bo nie ma obowiązku 

żeby była cała komisja. 

 

b. Poinformowanie o kolejnym posiedzeniu komisji w dniu 14 czerwca 2024 r. godz. 10:00 

 

Ad. 4 

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Sekretarz  Komisji                         Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

 

Tomasz Kruk                                               Danuta Bosek 

  

 

 

Przygotował(a): Monika Charczuk – Żyłka  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


